
Åvangs skolen
Skolebestyrelsen
Bestyrelsesmøde onsdag den 14. august 2024, kl. 
17.00-19.00 i Aktivitetssalen
Medlemmer:
Forældrerepræsentanter: Naja Hartvig Kjøller Jørgensen, Rikke Væver Hartfelt, Karina Holmberg, 
Gitte Hagelskjær Svart, Per Kofod, Malene Anna Znaty & Louise Marcher Hansen
Medarbejderrepræsentanter: Pernille Odborg & Poul Etik Killendahl
Elevrepræsentanter: Fredrik Strunge Fuglsang & Anton Anker Bohn
Ledelsesrepræsentanter: Elina Bræstrup, Christian Faurholdt Jeppesen & Andreas Grosbøll

Afbud: Rikke Væver Hartfelt,

Dagsorden Tidsplan Referat
1. Godkendelse af dagsorden 17.00 Kort præsentationsrunde.

Dagsorden godkendt.

2. Orientering fra:
Ledelse:
• Personalenyt
• Økonomistatus
• Ind- og udmelding af elever

Formand:

Medarbejdere:

Elever:

Under dette punkt drøftes også, 
hvilke data skolebestyrelsen 
ønsker at få fremlagt (fravær, 
vikartimer etc.).

17.05 Ledelse:

Der er gennemført en antal ansættelser både 
før og efter sommerferien. Det drejer sig både 
om pædagog- og lærerstillinger.

Det resterer fortsat at få besat to vikariater 
samt en pædagogstilling.

Den vedlagte økonomistatus gennemgået.

19 tilgåede og 27 udgåede (inklusive E8 og 
E9).

Formand:

Fremover vil der blive gennemgået forskellige 
nøgletal. På et kommende møde vil det blive 
drøftet og besluttet, hvilke tal det kommer til 
at dreje sig om.

Medarbejdere:

Stor tak for de breve, der var blevet sendt ud 
fra bestyrelsesmedlemmer op til ferien. Den 
opbakning varmer hos personalet.



Det har givet nogle ekstra opgaver i 
forbindelse med de mange ansættelser — men 
det går i den rigtige retning

Elever

Ikke noget nyt endnu.

3. Formalia for skolebestyrelsens 
arbejde
Onentenngspunkt

Grundlaget for skolebestyrelsens 
arbejde gennemgås med 
udgangspunkt i Folkeskoleloven, 
Styrelsesvedtægten og bestyrelsens 
forretningsorden

./. BILAG.
Bilag 1 Styrelsesvedtægt
Bilag 2 Forretningsorden

17 20 Gennemgået

4. F orretnings orden
Beslutningspunkt

Eventuel revidering med 
efterfølgende godkendelse af 
forretningsordenen

17 35 Godkendt

5. Valg af formand
Beslutmngspunkt

Jf. §2 i forretningsordenen skal 
der på skolebestyrelsens første 
ordinære møde vælges en formand 
og næstformand Begge skal 
udpeges blandt 
forældrerepræsentanterne

Alle stemmeberettigede deltager i 
valget.

17 40 Malene Anna Znaty blev genvalgt som 
formand

Gitte Hagelskjær Svart blev valgt som 
næstformand

6. Proces vedrørende 
s ammenlægning
Drøftepunkt

Fast punkt vedrørende processen 
omknng sammenlægning af de to 
folkeskoler i Rønne

17 50 Det er væsentligt at bemærke, at der i 
skoleåret 2025 /26 skal optimeres på tværs af 
de to matrikler på alle årgange Herefter vil 
det kun foregå på 0 og 6. årgang. Det kan 
dog altid foregå på egen matrikel efter behov

Den nye skolebestyrelse skal i den kommende 
proces vedtage principper i forhold til 
klassedannelse

Skolebestyrelsen har et behov for at vide, 
hvor stor besparelsen reelt vil være med den 
vedtagne sammenlægningsmodel



7. Høring af budget 2025 
'Bteslutmngspunkt

Udarbejdelse af høringssvar til 
budget 2024.

./. BILAG:
Bilag 3 Oversigt spareforslag
Bilag 4 BSU Samlet
Bilag 5 Oversigt udvidels es forslag
Bilag 6 Udvidelsesforslag Samlet

18.00 Skolebestyrelsen har behov for at 
kommentere følgende emner:

Lærernes undervisningstimetal 
Ophør af to-voksen-ordning 
Midlertidigt ophør af pulje til 
kompetenceløft 
SFO-betalmgen
Svømmeundervisning 
Understøttende funktioner 
Forebyggende indsatser 
Forringelser på 
daginstitutionsområdet

Det skal desuden bemærkes, at de to Rønne
skoler i forvejen skal i gang med en sammen
lægningsproces, der vil blive vanskeligere, hvis 
skolerne rammes af yderligere besparelser.

Næstformanden skriver et høringssvar, der 
gennemgås og sendes af formanden.

8. Skolebestyrelsens deltagelse i 
forældremøder
TSeslutmngspunkt

Hvilke skolebestyrelses
medlemmer deltager i hvilke 
forældremøder, og hvad er 
dagsordenen?

./. BILAG
Bilag 7 Oversigt over 
forældremøder 2024

18.35 0. Louise og Naja

1.

2. Naja og Rikke

3. Malene og Louise

4. Gitte

5 Malene

6. Karina

7. Gitte

8 Naja

9. Malene

Skolebestyrelsen vil gerne opfordre til, at der 
er lidt længere fast i indkaldelsen td 
forældremøderne.

Der tages udgangspunkt i et fælles oplæg, som 
Malene laver.

9. Punkter til kommende møder 
og aftaler

• Årets fokusområde:
a) Digital dannelse og 

mobilprmcipp er
b) Sprog og adfærd
• Plan for revidering af

18-45 Ingen bemærkninger

Mødeplan for skoleåret 2025/26 er godkendt 
med den bemærkning, at skolens årsmøde 
også bør fremgå.




